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Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 21. 2. 2019 na OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18.00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 10 zastupitelů. Pozdější příchod 

nahlásil pan Náhlovský Lukáš. Od 18:10 přítomno všech 11 zastupitelů.  Počet hostů: 3 občané. 

Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk a po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva 

obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1. Zahájení.  

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání č.1/2019 ze dne 24. 1. 2019.  

4. Konečný návrh a schvalování rozpočtu na rok 2019.  

5. Projednání žádosti VHS o doplnění dotace na vodovod. 

6. Informace o průběhu příprav rekonstrukce silnice II/610.  

7. Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

8. Diskuse. 

9. Zpráva návrhové komise.  

10. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Krsková Eva 

Ing. Brožek Bohdan 

Ověřovatelé:   Hozdecký Dušan  

   Dlouhá Alena 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 1/2019 ze dne 24. 1. 2019 a k jednotlivým bodům se vyjádřil. 

Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo v pořádku. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 1. zasedání Zastupitelstva obce konaného dne 24. 1. 2019 bylo splněno. 
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4. / Konečný návrh a schvalování rozpočtu na rok 2019  

 

 Starosta zahájil tento bod informací o zůstatcích finančních prostředků na účtech obce. Účet 

KB: 27.003.288,-Kč, ČNB 189.018,-Kč, dohromady tedy 27.192.306,-Kč + nominální 4mil. Kč 

IKS KB (k této položce se ještě vrátíme v diskuzi). Návrh rozpočtu řádně schválený na minulé 

schůzi a projednaný na pracovním zastupitelstvu byl zveřejněn přesně ve lhůtách, jak vyžaduje 

zákon, v našem případě 4.2.2019 jak na fyzické, tak i elektronické úřední desce. Připomínáme 

celkový rámec rozpočtu, příjmy 16,03 mil. Kč, výdaje 23,03 mil. Kč, schodek ve výši 7 mil. Kč 

budeme financovat ze zůstatku z let minulých. Můžeme tedy navrhnout usnesení a přistoupit 

k hlasování. Starosta dal prostor k diskuzi a dotazům. Nikdo nevyužil této možnosti. Následně se 

dotázal, kdo je pro schválení takto navrženého rozpočtu obce pro rok 2019?  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dle zákona č. 250/2000 Sb., §4, odst. 5, písmene a), schodkový 

rozpočet s příjmy ve výši 16,03 mil. Kč a s výdaji ve výši 23,03 mil. Kč s tím, že schodek ve výši 7 

mil. Kč bude uhrazen finančními prostředky z minulých let. 

 

 

5. / Projednání žádosti VHS o doplnění dotace na vodovod 

- od tohoto bodu je přítomen pan Náhlovský Lukáš. 

 

 VHS nám doručila žádost o doplnění dotace na spolufinancování rekonstrukce vodovodu 

pod silnicí II/610. Loni jsme na tuto akci přispěli veřejnoprávní smlouvou částku 1,3 mil. Kč. Ještě 

se v minulosti nestalo, že by částka dotace nestačila. I vzhledem k vzniklým vícenákladům (např.: 

neplánované nové přípojky realizované na poslední chvíli, neočekávané úpravy stávající kanalizace 

kvůli kolizi s vodovodním řadem) při již proběhlé rekonstrukci jsme nyní požádáni o doplatek na 

tuto akci ve výši 187 tis. Kč. Veškeré podklady (smlouvy, rozpočty, žádosti) byly zastupitelům 

zaslány. Vyúčtování dotace nám bylo předloženo 28.12.2018. S VHS bylo následně dohodnuto, že 

nebudeme řešit dodatek k minulé smlouvě, ale uzavřeme smlouvu novou v roce 2019. VHS nám 

tedy 12.2. zaslala tuto žádost o investiční dotaci z rozpočtu obce (doplatek podílu obce na 

ukončenou akci podle skutečně vynaložených investičních výdajů) ve výši 187 tis. Kč splatnou do 

30.6.2019. Následně ještě starosta dovysvětlil dotaz z pracovního jednání, že nově připojení občané 

hradí sdružení VHS částku 5000,-Kč jako příspěvek na zbudování veřejné části jejich přípojky. 

Další dotazy nebyly. Kdo tedy souhlasí se schválením žádosti a následným sepsáním této smlouvy? 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu s VHS Turnov o poskytnutí investiční dotace z 

rozpočtu obce Přepeře ve výši 187.000,- Kč na akci „doplatek - rekonstrukce vodovodu v Přepeřích“. 

 

 

6. / Informace o průběhu příprav rekonstrukce silnice II/610 

 

 Jsme pár týdnů před začátkem této velké a náročné stavební akce na jejímž konci budou 

nové kvalitní komunikace, chodníky, prohloubení podjezdu v Turnově, zkrátka výrazné zlepšení 

komfortu dopravy na této komunikaci v naší obci a blízkém okolí. Průběh této akce bude znamenat 

spousty omezení a nepříjemností. Všechny zásadní smlouvy jsou podepsány a začátek stavebních 

akcí je stanoven na 1.4.2019. I. etapa prací a uzavírek je stanovena v termínu 1.4. – 30.11.2019. 

Následující etapa pak v roce 2020. Jednotlivé etapy a rozpis prací máme k dispozici a vše bude 

postupně zveřejněno i pro občany. V první etapě se našich občanů asi nejvíce dotkne kompletní 

uzavírka silnice Přepeře křižovatka u ZŠ – Příšovice začátek obce, uzavření podjezdu pro 
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automobilovou dopravu v Turnově a dále uzavření části nádražní ulice. Příjezd pro naše občany do 

Turnova bude možný přes Modřišice, Podháj, Mašov, nebo přes Potůček, Ohrazenice a provizorním  

nájezdem na dálnici. Proběhla také schůze ohledně autobusové dopravy při této stavební akci. 

Dolaďují se poslední drobnosti, ale vše je již v zásadě připraveno. Naše vesnice bude nově 

obsluhována samostatně. V momentě, kdy budeme mít konkrétní informace, vše spolu se 

sousedními obcemi zveřejníme. Na návsi bude možná nutné uvolnit otočku pro autobusy. Dálkové 

autobusy nebudou v průběhu rekonstrukce do Přepeř zajíždět vůbec. Pokud bude objízdná trasa 

vedena po zpoplatněné komunikaci, stává se podle zákona komunikací bez poplatku, ale jen v tomto 

značeném úseku a termínu trasování objížďky. V našem případě úsek na D10: Březina – 

Ohrazenice, kvůli uzavírce mostu ve Svijanech. Viadukt v Turnově bude pro pěší průchodný, ale 

občané, kteří se přepravují autobusem ze sídliště ulice Přepeřská musí pěšky dojít na zastávku do 

Nádražní ulice. Na stavbě budou probíhat pravidelné kontrolní dny, kde budeme informováni o 

probíhající stavbě. Ing. Novák se dotázal na informovanost, spuštění informačních stránek na webu 

k této akci. Starosta: o tom, jak bude probíhat informování budeme jednat s ostatními obcemi. Ing. 

Krsková vyslovila obavy v nárustu dopravy přes Potůček a dotázala se na možnost instalace radaru, 

nebo semaforu. Starosta: je to věc nákladná a nejde zbudovat takto narychlo. Prověříme, jaké jsou 

možnosti, ale každopádně požádáme Polici ČR o součinnost, dozor a měření rychlosti. 

 Pro naši obec a obec Příšovice přibyde ještě k této rekonstrukci II/610 koordinace se 

souběžnou výstavbou cyklostezky Přepeře – Příšovice, která je trasována vedle silnice II/610. Právě 

probíhá soutěž na dodavatele stavby. Do 27.2. se mohou podávat nabídky, které budou následně 

vyhodnoceny. I zde je snaha, aby byla stavba započata v průběhu dubna. Tomu také přizpůsobíme 

datum příští schůze zastupitelstva, abychom mohli včas schválit smlouvu s vítězným dodavatelem 

na tuto, pro nás v poslední době největší investici (podíl Přepeř cca 5 mil. Kč), zároveň máme 

zažádáno o dotace na tuto akci. 

 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

 Schvalování inventarizační zprávy za rok 2018 – proběhly inventarizační činnosti podle 

plánu inventur. Většina zastupitelů se podílela. Vše zpracovala paní účetní a nyní je vše hotové a 

podepsané. Někdo dotazy, připomínky? Nikdo nic. Kdo je tedy pro schválení této zprávy? 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje výsledky inventarizace obecního majetku a závazků k 31.12.2018 

včetně inventarizační zprávy. 

 

 Schválení příspěvku pro nové občánky v souvislosti se znovuzavedením obřadu vítání 

občánků a zvýšení příspěvku pro nově nastupující žáky do 1. ročníku naší školy. Vše bylo 

projednáno na pracovní schůzi a byla navržena jednotná částka 2000,- Kč. V rozpočtu máme již 

zahrnuto. Jelikož to v součtu převyšuje hranici 20 tis. Kč, je nutné to schválit. Někdo dotazy, 

připomínky? Nikdo nic. Kdo je tedy pro schválení tohoto příspěvku? 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek ve výši 2000 Kč každému nově narozenému občánkovi 

Přepeř a každému žákovi, který nastoupí do 1.ročníku ZŠ Přepeře, dle doporučení kulturní komise. 

 

 Hřiště FK Přepeře. Pan Hykman nás dopisem žádá, abychom vypověděli nájemní smlouvu 

s FK Přepeře. Důvod: není dodržena část – bod 4 ve smlouvě: …nebylo provedeno dle projektové 

dokumentace … Starosta odpoví: právě probíhají (do konce dubna) stavební úkony dle stavebního 

zákona, které si řídí stavební úřad. Další info: FK Přepeře reagoval na připomínky: zvýšil sítě, 
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instaloval poloprůhlednou síť k zástavbě, na jaře přislíbil začátek výsadby zeleně a pokračuje se 

stavbou plotu. Svolal několik schůzek, kde změny a úpravy prezentoval, ale pan Hykman se 

opakovaně na schůzky nedostavuje, nekomunikuje. 

 

 VHS Turnov – starosta informoval o situaci. Žádné nové zásadní průlomy, či dokonce 

zlepšení situace se nekoná. Pokračuje napjatá atmosféra a nepochopitelné kroky zástupců Turnova 

v radě VHS. Bohužel vše prozatím bez nějakých pozitivních výsledků. Dosavadnímu předsedovi 

končí funkce k poslednímu březnu. Budou se muset schválit změny stanov sdružení VHS, které by 

měly vytvořit nové místo manažera VHS mimo pozici předsedy sdružení. 

 

 Svodnice dešťové vody. Paní Hladovcová děkuje starostovi za odpověď, vyjádření k tomuto 

tématu a vysvětlení dalších kroků. 

 

 Exekuce č.p. 147. Exekutorský úřad JUDr. Jan Fendrych, Praha 2 nás informuje, že 

proběhne 13.3.2019 v 9:00 exekuční vyklizení pozemku a domu č.p.147 (bydleli tam Martin a Jiří 

Rejfovi) na návrh oprávněných majitelů nemovitostí. 

 

 Přípojka plyn pan Huml. Projektant nás žádá o vyjádření k výstavbě a provedení přípojky 

plynu pro dům pana Humla ve 2. ulici. 

 

 

8. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - Na návsi je nainstalováno nové zrcadlo. Protinámrazové a nerosící se.  

- Pomalu pokračuje uklízení vytěženého dřeva z příkopu na Potůčku. 

- Vrt za bytovkami Kolora. Je v majetku VHS, objekt a pozemek je obce.     

Není, nikdy nebyl a ani nebude využíván z důvodu špatné kvality vody. 

- Pozveme na pracovní jednání odborníka z IKS KB, aby nám nastínil co 

s naší investicí v jejich fondu. 

- Připravujeme malé školení GDPR pro zastupitele. 

- Musíme předělat obecní razítko. 

- Mikroregion Jizera jsme požádali o dotaci na elektrocentrálu pro hasiče a 

zametací stroj (příslušenství) na náš nový traktor. 

- Objednáme přístřešek na kontejnery na Potůček a následně i úřední desku na 

náves ve stejném stylu jako lavičky. 

 

Pan Kudrnáč:  - Hasiči by rádi doplnili svou techniku o plovoucí výkonné čerpadlo. 

Nalezneme v rozpočtu prostředky a čerpadlo zakoupíme. 

- Poděkoval kulturní komisi a paní Mocové za organizaci zájezdu do divadla, 

který sklidil velký úspěch. 

- Informoval o proběhlém zájezdu 15.2.2019 do bazénu Liberec. Účast do 20 

lidí, prověříme možnost objednání menšího autobusu. 

- 1.3.2019 vítání občánků 15:30 sokolovna. 

- 16.3. sokol Šibřinky ráz „Těšíme se na jaro“. Hraje Prorock. 

- Setkání s důchodci – je potřeba začít plánovat. Uděláme schůzku kulturní 

komise, promyslíme změny. 

- 28.2. nepůjde elektřina v části obce. V místě vypnutí bude vyvěšeno 

upozornění od ČEZu. Info i na webu obce. 

- Požádal o opravu štěrkem blátivé zkratky mezi 2. a 3. ulicí. 

 

Ing. Brožek: - Poděkoval za nové zrcadlo na návsi. 
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- Upozornil na nepořádek a poškozené obrubníky u výjezdu ze stavby vodní 

elektrárny na Jizeře a nutnost opravy plochy u kontejnerů na Závodí. 

 

Paní Dlouhá: - Upozornila na špatně svítící a nesvítící světla na Potůčku u přechodu pro 

chodce. 

- Dotázala se na informace ohledně poškozené zastávky na Potůčku. Starosta: 

Už je opraveno. 

- Informovala o využívání nedodělaného hřiště na Potůčku. Vstup na hliněné 

plochy je nežádoucí, než bude vše doděláno. Starosta: Je zamezen vjezd 

závorou. 

 

Ing. Novák - Upozornil na poškozenou střechu na svazarmu. 

- Informoval a nabídl spolupráci při řešení odstranění vlhkosti v obecní 

bytovce. 

 

Paní Mocová - Upozornila na vrak vozu stojící na Potůčku na obecním pozemku.  

 

Pan Hozdecký - Informoval o objektu svazarmu, že je objekt vyklizen a připraven na 

plánované práce a údržby. 

 

RNDr. Semler:  - Požádal o odebrání vzorku vody v průsaku u nové elektrárny na Jizeře, aby 

bylo možno určit, jestli se jedná o vodu říční, nebo podzemní. 

 

Ing. Krsková:  - Oznámila konání valné hromady TJ Sokola Přepeře 22.2.2019 v 18:00. 

Požádala o zapůjčení projektoru na tuto akci.  

 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.2/2019. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(Hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve 

čtvrtek 28.3.2019 od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ. Termín pracovní schůze zastupitelstva 

bude upřesněn v průběhu března, pravděpodobný termín 18.3.2019 – 17:15 hod na OÚ. 


